

《单词百科:Baihetan是什么意思?Baihetan怎么发音?Baihetan的解释和用法》

英语单词Baihetan是什么意思?Baihetan怎么读?Baihetan怎么发音?简答网为您整理了Baihetan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



Baihetan的意思

1、白鹤滩

Baihetan的双语例句

1、Construction of the main structure of China's Baihetan Hydropower Station has been completed.

中国白鹤滩水电站的主体结构建设已经完成。

2、Two generating units at the Baihetan hydropower station have been put into operation.

白鹤滩水电站的两台发电机组已投入运行。

3、Multiple load cases and calculating schemes of Baihetan arch dam is analyzed by use of 3-dimensional finite element method (FEM).

采用三维线弹性有限单元法对白鹤滩拱坝进行了多工况多方案分析研究。

4、Combined with the discrete element method for deformable bodies, the technique has been well applied to the water intake high slope in Baihetan Hydropower Station.

该技术与三维可变形离散元法相结合，在白鹤滩水电站进水口高边坡三维可视化和应力变形分析中进行了应用。

5、Based on Wudongde and Baihetan hydropower stations along the lower reaches of the Jinsha River, the design work of the world's largest hydropower generating units will be completed within this year.

世界最大水轮发电机组将在位于金沙江下游的乌东德水电站和白鹤滩水电站的基础上进行建设，设计方案有望于年内完成。

以上是简答网为您整理的Baihetan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于

于Baihetan的用法

、Baihetan的释义、Baihetan的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Baihetan>